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W  odpowiedzi  na  pismo  z  dnia  27  czerwca  br.  dotyczące  wiat  przystankowych,
informuję jak niżej. 

Ad 1. Ze względu na  planowany  zakup 2  szt.  zielonych przystanków ze  środków przeznaczonych
na nowe wiaty przystankowe,  udzielenie  odpowiedzi  na Pani  pytanie,  w tej  chwili,  nie jest
możliwe.  Zakup  zielonych  przystanków  spowoduje,  że  zostanie  zakupione  mniej  wiat
przystankowych niż pierwotnie zakładano.
Dlatego  odpowiedz  dotycząca  lokalizacji  nowych  wiat  przystankowych  zostanie  Pani
udzielona w późniejszym terminie, po ustaleniu ich ilości.

Ad 2. Montaż nowych wiat przystankowych przewidziany jest do końca 2019 roku.

Ad 3. W  ciągu  ostatnich  czterech  lat  na  terenie  Kalisza  zamontowano  68  nowych  wiat
przystankowych.

Ad 4. W  wiaty  przystankowe  powinny  być  wyposażone  przystanki  w  centrum  miasta  oraz  te
na  których  pasażerowie  oczekują  na  przyjazd  autobusu.  Kierując  się  tym  założeniem
szacuję, że w wiaty powinno być wyposażonych jeszcze około 40 przystanków.
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